
Graag zou ik willen reageren in deze consultatie op het sluiten van jacht op haas en konijn.

Allereerst heb ik als reactie daarop een aantal vragen aan de Minster en de Kamerleden 
welke daarover een besluit gaan nemen;

1. In hoeverre zijn Minister en Kamerleden op de hoogte/deskundig op gebied van
leefgewoonte en habitat van haas en konijn?

2. Op welke wijze hebben de bewindspersonen zich overtuigd van de juistheid van de 
hun geleverde informatie?

3. Zijn de Minister en Kamerleden op de hoogte van de invloed van hun beslissing
op de stand van haas en konijn?

4. Hebben de bewindspersonen informatie/gegevens opgevraagd aangaande 
beslissingen genomen door hun in de afgelopen jaren? (ganzenbeleid, tijdelijk sluiten 
vossenjacht)

5. In het referentiejaar 1950 zag de wereld er voor haas en konijn iets anders uit.
Heeft de Minister cijfers omtrent het teniet gaan van habitat door aanleg van 
woonwijken en industrie terreinen? (hoeveel km2 van 1950 t/m 2022).

6. Heeft de Minister onderzocht in welke mate de jacht invloed heeft gehad op het 
verminderen van deze habitat van haas en konijn?

7. Wie is volgens de Minister verantwoordelijk in Nederland, volgens de wet,
van het instant houden/bevorderen van een voldoende wildstand?

8. Hebben de Minister en Kamerleden enig inzicht in de verschillende wildziekten
die hun beslissing tot gevolg zal hebben?

Hopend dat beantwoording, van deze vragen aan de Minister en de Kamer, enig beeld gaat 
geven van de rampzalige invloed die een besluit tot sluiten van de jacht op haas en konijn 
gaat hebben.

Mocht de Minister toch zulks doen, zal dit ook vergaande gevolgen hebben naast het zo 
bekende stikstof dossier!!

 


